
1 

 

Verslag BO 11/05/2023   

 

 Verslag van de Vergadering  
Bestuursorgaan 

 
 

Gent, 12/04/2023 

Secr. PFV PC Verslag BO 02/2023 

 

Op donderdag 11 mei 2023 om 19:30 uur via Zoom 

 

°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°° 

Aanwezig:  

De bestuurders: Alain Garnier (voorzitter) – Rudi Vansnick (sportief directeur) – Peter Crauwels 

(administratief directeur/penningmeester) - Gino Segers – Jean Paul Hombroeckx – Gunther Vanden 

Eynde – Dirk De Valck 

 

Zullen later toetreden:  

 De bestuurder: Guido Schoevaerts  

 De waarnemers: Vercruysse Erik - Griet Tessier 

 

Het secretariaat: Heidi De Poorter – Tim Pennoit 

 

D A G O R D E 

 

1. Verwelkoming door de voorzitter 

Wegens technische problemen bij sommige bestuurders start de vergadering net iets later. Alain opent 

de vergadering en hoopt dat we op een constructieve manier verder kunnen blijven werken. 

 

2. Goedkeuring verslagen  

• BO 02/23 van 12/04/2023 

De opmerkingen werden al doorgegeven en aangepast. Daarna werd het verslag doorgestuurd naar de 

clubs en online geplaatst. 

Op 2 mei kregen we via het secretariaat de vraag om de verslagen ook naar de scheidsrechters te 

versturen. Daar de verslagen vanaf nu integraal (met uitzondering van tucht wegens GDPR) op de 

website geplaatst zullen worden, kan iedereen deze online raadplegen. 

 

Het verslag van het BO wordt unaniem goedgekeurd 

 

• Provinciale raden 

In de afgelopen maand werden geen verslagen van de provinciale raden ontvangen. 

 

3. Briefwisseling 

• Statuten SEPFV 

De statuten voor de SEPFV werden ingediend bij de rechtbank en zijn ondertussen goedgekeurd. 

 

• Clubgegevens in IClub 

Pastor Munte heeft zijn documenten voor aansluiting in orde gebracht. De leden werden ingevoerd in 

IClub. De licenties zijn ondertussen afgedrukt en worden meegegeven aan Rudi die ze zal bezorgen 

aan Dirk. 

PC Molenzicht en PC Den Oosthoek hebben hun bestuur ingegeven in het systeem maar verder geen 

actie ondernomen. Erik en Griet zullen contact opnemen met beide clubs. 
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• Hernieuwing van leden 

3 clubs hebben hun leden nog niet ingevoerd of hernieuwd. Voor Petankt zal Rudi dit bespreken met de 

verantwoordelijken van de club. 

Gunther zal contact opnemen met Royal Hasselt, Griet met PC Ricard. Ook zij hernieuwden hun leden 

nog niet. 

 

• Orange 

Heidi trachtte de Gsm-nummers van Reinold en Corey via digitale weg te laten schrappen. Omdat dit 

problemen gaf, werd er een mail verzonden naar Orange om beide nummers definitief te wissen. 

 

• Nieuw bestuur PC Verbroedering: 

- Elsie Howcutt: voorzitter 

- Jeanine De Geest: secretaris 

- Jean-Marie Bilquey: sportleider 

 

• Bestuur VBBH 

Het bestuursorgaan kreeg een mailing vanuit VBBH met volgende functieverdeling: 

- Guido Schoevaerts – voorzitter 

- Dirk De Valck – Adj. Directeur Sport 

- Yolande Hereman – Administratief secretariaat 

- Bieke Descendre – penningmeester (document beschikbaar) 

- Vanessa Broes – Dameswerking (document zou dit weekend binnenkomen) 

- Olivier Van Nieuwenhuysen – Jeugdwerking (document zou dit weekend binnenkomen) 

- Patrick Maton – Werking 50plus (document beschikbaar) 

- William Asselman – Recreantenwerking (document beschikbaar) 

 

Er werd een constructief overleg gehouden tussen het huidige bestuur en de nieuwe kandidaten. Het 

bestuursorgaan keurt de kandidaten goed voor een termijn van 1 jaar. In mei 2024 zal er een evaluatie 

van de kandidaat-bestuurders volgen. 

 

Daar zowel Guido als Dirk zich kandidaat stelden om voorzitter van de provincie te worden, werd in 

samenspraak met Alain afgesproken dat Alain de taak van voorzitter op zich zal nemen voor een 

periode van 1 jaar. In mei 2024 kan er dan met een volledige bezetting binnen VBBH een keuze 

gemaakt worden voor een definitieve voorzitter. 

 

• Provinciale leden 

Voor Oost-Vlaanderen werd de kandidatuur van Philip Dhont ingestuurd. Voor Limburg kwam het 

document van Ivo Maurissen binnen. Beide kandidaturen werden goedgekeurd voor een periode van 1 

jaar. 

 

4. Algemene werking 

• Think tank project 

Alain zocht extra informatie op in verband met het organiseren van een thinktank. Volgende 

voorwaarden moeten vervuld worden: 

- Supporter: 

De thinktank werkt in opdracht van het bestuursorgaan. Eventueel kunnen vragen vanuit de 

provincies eveneens in overweging genomen worden. 

- Landschap: 

Het gaat uiteraard over onderwerpen die onze sport aangaan. De onderwerpen moeten 

realistisch zijn en dicht bij de missie en visie van de PFV blijven. 

- Kern: 

De thinktank zal starten met een 6-tal personen verspreid over de diverse provincies. 

Eventueel kan er uitgebreid worden naar 10 à 12 personen. 

 



3 

 

Verslag BO 11/05/2023   

- Praktische uitvoering: 

De PFV staat in voor het organisatorisch ondersteunen van de denktank. Het gaat hier over het 

regelen van vergaderzalen, zoommeetings, … 

- Zichtbaarheid 

De denktank moet zichtbaar zijn. Op de ASV kan de werking van de denkcel toegelicht 

worden. 

 

Tegen de volgende vergadering van het bestuursorgaan zullen de krijtlijnen verder uitgewerkt worden. 

 

• S2C 

Op dit ogenblik zijn er 43 mensen ingeschreven om de cursus te volgen. Er zijn dus nog maar een 

handvol plaatsen beschikbaar. Waarschijnlijk komen er nog 3 cursisten van Limburg bij. Jean Paul zal 

zo snel mogelijk contact opnemen met deze kandidaten. Door het grote succes zullen er 2 cursussen 

simultaan georganiseerd worden (één op PC Wijnegem en één in het Gentse). Hiervoor hebben zich al 

2 lesgevers aangeboden. Op 24 mei is er een zoom-gesprek met de lesgever(s) om de cursusinhoud te 

concretiseren. Alle info zal nu online ingevoerd worden bij VOTAS. 

 

• AED-toestellen 

Op VIV-niveau werd enkele maanden geleden beslist om een offerte aan te vragen voor de aankoop van 

AED-toestellen. Deze week werden de offertes bezorgd aan de bestuursleden. Alain stelt voor om in zee 

te gaan met het model: “cardioservice Philips HS1”. Zij geven ongeacht het aantal dat wordt aangekocht 

20% korting. Mailing zal binnenkort verstuurd worden naar de clubs. Voor clubs is het belangrijk om 

alvorens over te gaan tot de aanschaf, contact op te nemen met hun gemeentebestuur. Vaak geven zij 

een korting wanneer een club besluit om een unit met een buitenkast aan te schaffen. De PFV zal ook 

één toestel aanschaffen. Deze kan dan meegenomen worden naar kampioenschappen, sportkamp, … 

Alain zal contact opnemen met Cardioservice voor verdere afspraken.  

 

Griet vervoegt de vergadering. 

 

5. Administratie 

• Dimitri De Temmerman (zie mail) 

In 2022 onderging Dimitri geen geldige transfert naar de FBFP. Desondanks was hij speler bij Le 

Muguet Laminois. Nu komt hij terug naar PFV maar met een laattijdige transfer. Daarenboven had PC 

Oudenaarde hem al een licentie kunnen toewijzen omdat hij voor 2022-2023 in iClub vrij stond. 

 

De licentie zal teruggetrokken worden om een dubbel lidmaatschap te vermijden. Alain zal contact 

opnemen met Dominique Withofs (FBFP) om extra info aan te vragen. 

 

• Digitalisering (website) 

Na betaling van de factuur bij Netque, verkregen we de informatie om de website te migreren. De 

overdracht via Combell kan nu in rustige omstandigheden gebeuren. Het is essentieel om mailboxen 

van het secretariaat, Tim en Alain te vrijwaren. Hiervoor zal een “tussenmailbox” geïnstalleerd 

worden. 

 

• Stand van zaken Axoclub 

Voorlopig is er geen nieuwe ontwikkeling bij Axoclub. Heidi zal opnieuw contact opnemen met Nico 

De Souter. Er moet een periode ingelast worden waarbij we het platform kunnen testen. 

Tegen het einde van het kalenderjaar willen we de volledige overstap maken. Dat wil zeggen dat tegen 

eind augustus/ begin september dubbel moeten kunnen draaien. Per provincie willen we 1 à 2 clubs 

laten meedraaien. In november kan er dan op enkele plaatsen een opleiding gegeven worden. Rudi en 

Gunther zullen dit vanuit het BO verder mee opvolgen. 

 

 

 



4 

 

Verslag BO 11/05/2023   

• Recreantencommissie 

Guido heeft een vragenlijst opgestuurd naar enkele betrokkenen. Enkele provincies hebben hier al op 

gereageerd. Guido zal de gegevens verder analyseren. 

 

• Vergoedingen scheidsrechter en wedstrijdtafel 

Peter doet een voorstel tot uniformiseren van de vergoedingen. Volgende bedragen werden vastgelegd: 

 

- Scheidsrechter: 

o Internationaal: € 65/ € 50 

o Nationaal: € 60/ € 45 

o Vlaams: € 55/ € 40 

o Provinciaal: € 50/ € 35 

 

- Trainer: 

o Trainer B: € 55/ € 40 

o Initiator: € 45/ € 30 

o S2C: € 35/ € 20 

 

- Wedstrijdtafel: 

o Nationaal: € 50 

o Vlaams: € 40 

o Provinciaal: € 30/ € 20 

 

Omdat er vaak grote afstanden worden afgelegd, worden op dit ogenblik op Belgisch niveau de 

kilometervergoeding gehalveerd. Dit zal opnieuw besproken worden op de vergadering van de koepel. 

 

Het onkostenformulier zal worden geüpdatet en verspreid onder de verschillende commissies. Vanaf 

dan is dit het enige document waarmee vergoedingen kunnen aangevraagd worden. Peter zal deze 

week het document opmaken en bezorgen. 

 

Erik vervoegt de vergadering. 

 

• Beter bestuur: opvolging 

Jean Paul heeft de nodige documenten doorgenomen en zal een lijst opstellen met concrete acties. 

 

6. Sport 

• Evaluatie provinciale kampioenschappen 

In de meeste provincies zijn de kampioenschappen vlot verlopen. Het nieuwe systeem (geen 

tijdslimiet) maakt bijna of geen verschil. Het programma ontwikkeld door Gunther is zeker een 

meerwaarde. Poules van 3 zijn in het systeem niet opgenomen. Hiervoor moet de 4e ploeg van elke 

poule weggelaten worden. 

 

In West-Vlaanderen verliepen enkele organisaties niet naar behoren. Dit had te maken met een gebrek 

aan ervaring aan de wedstrijdtafels. Het nieuwe bestuur vraagt een beetje extra geduld zodat ze zich 

voldoende kunnen inwerken. Lucien Vanhoutte is bezig een aantal mensen op te leiden.  

 

• Evaluatie VKJ 

Het “Vlaams kampioenschap jeugd” is zeer vlot verlopen. De voorbereiding van PC Oostende was 

prima. Alle rondes waren op voorhand voorbereid. Er werden mooie prestaties neergezet met als 

apotheose een prachtige finale bij de junioren. 
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• Evaluatie Aumale 

Er werd een ploeg uitgezonden van PC Essegem. De spelers moesten zich aanpassen aan de zeer 

moeilijke ondergrond en het bijzonder hoge niveau. Ze hebben zich jammer genoeg niet kunnen 

plaatsen voor de finales. De spelers toonden zich zoals het hoorde en verwacht mocht worden van een 

selectie. 

 

• Selectie Blangy 

We behouden het voorstel om zowel bij de heren als bij de dames de kampioenen van het VKT te 

sturen. De delegatieleider zal op voorhand een gesprek hebben met de spelers om de gedragscode toe 

te lichten. 

 

Guido vervoegt de vergadering.  

 

• Reglement WC 2023-2024 

Het reglement voor de komende wintercompetitie werd overlopen en aangepast waar nodig. Eveneens 

werd het reglement van de eindronde onder de loep genomen. Tim zal het reglement helemaal in orde 

brengen. Daarna zal het (in de loop van volgende week) verstuurd worden en op de website geplaatst 

worden. 

 

Het punt met betrekking tot gelegenheidsscheidrechters en het aantal op te stellen reserves wordt 

doorgestuurd naar de denktank in functie van het reglement voor 2024-2025. 

 

De uiterste inschrijfdatum voor Vlaamse competitie wordt vastgelegd op 15 juni. Op die manier 

hebben de provinciale afdelingen voldoende tijd om hun kalender in elkaar te steken. 

 

• Interfederale damesontmoeting 

Op 11 november zal er opnieuw een damesontmoeting doorgaan tussen de Vlaamse en Waalse dames. 

Er zullen 7 ploegen strijden per federatie (2 geselecteerden op Vlaams niveau en 5 provinciale selecties). 

De editie van 2023 gaat door op PC Dilbeek. 

De provinciale ploegen zullen aantreden in kledij van de provincie, de Vlaamse selectie zal spelen in de 

truitjes van de PFV. 

 

7. Financiën 

• Boekhoudkantoor: Qualitax 

De eerste contacten met een mogelijk nieuw boekhoudkantoor (Qualitax) zijn gelegd. We proberen zo 

snel mogelijk een datum te vinden om concrete afspraken te maken. 

 

• VBBH 

Marc Nolmans stuurde de documenten door naar Catherine Mortier, Peter en de mogelijk nieuwe 

penningmeester van VBBH. Dirk en Guido zullen Bieke Descendre inlichten over de financiële 

situatie binnen hun provincie. 

 

• Financieel overzicht 

Er waren geen verdere vragen over de financiële situatie van de PFV. 

 

8. Scheidsrechterscommissie 

• Vergadering scheidsrechterscommissie 

Op 20 april werd er een scheidsrechtersvergadering gehouden. Hierop werd het bestuur als volgt 

samengesteld: 

- Voorzitter: Johan Vlamir 

- Ondervoorzitter: Gino Segers 

- Secretaris: Sven Vlamir   
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Op 8 juli komt het bestuur van de scheidsrechters opnieuw bij elkaar om het examen voor te bereiden, 

het IR van de scheidsrechters bij te stellen, heropstarten van de evaluatiecommissie en een antwoord te 

formuleren op hangende vragen. 

 

• Problemen tijdens provinciale kampioenschappen 

In Oost-Vlaanderen en Vlaams-Brabant Brussel Hoofdstad waren er enkele problemen met 

scheidsrechters (zittend observeren, publiekelijk vapen, algemene houding, onacceptabele kledij, …)  

Het bestuur van de scheidsrechters zal dit verder opvolgen. Eventueel zal er een oproep van de Erejury 

volgen bij laakbaar gedrag. 

 

• Kledij 

Gino vraagt waarom short niet acceptabel is bij scheidsrechters. Kledij is een eerste stap om respect af 

te dwingen bij spelers. In de toekomst zal geïnvesteerd worden in degelijke scheidsrechterskledij. 

 

Rudi heeft vesten, die besteld werden door de Belgische federatie, meegenomen. Ze werden nog niet 

uitgetest. Dit zal gebeuren op de Vlaamse kampioenschappen. 

 

• Scheidsrechtersexamen 

Een Franstalige speler wil graag zijn scheidsrechtersexamen afleggen. Hij wil dit graag in het Frans 

doen. Gino zal deze vraag meenemen naar de vergadering met het bestuur. 

 

9. Tucht- en Beroepscommissie 

• Effectieve schorsingen: 

- PEERS Geert – pc Maaseik – lic. Nr. 08782 

Een schorsing van 7 jaren en een geldboete van € 500,00 met ingang op 01.07.2017 om te 

eindigen op 30.06.2024. 

Geldboete betaald op 23/11/2022. 

 

- Clint Thielemans-PC Verbroedering-lic.Nr: 06256 

Effectieve schorsing van 4 jaar en 4 jaar voorwaardelijke schorsing voor een periode van 8 jaar 

met ingang van 1 mei 2018. 

 

- Maxime De Moor: PC Haeseveld-lic.nr: 18292 

Een schorsing van 2 maanden en een geldboete van €75 

Boete wordt voorwaardelijk geschorst.  

 

- Callens Sébastien: PC Verbroedering-lic.nr: 09664 

Een schorsing van 24 maanden, waarvan 20 maanden met uitstel gedurende een periode van 2 

jaar. Schorsing gaat in op 18/2/2023 om te eindigen op 18/06/2023. 

Licentie is binnengekomen op 11/4/2023, kosten betaald op 10/4/2023. 

 

- Vanhoutte Kevin: PC Verbroedering-lic.nr: 21188 

Een schorsing van 2 maanden, waarvan 1 maand met uitstel gedurende een periode van 2 jaar. 

Schorsing gaat in op 18/2/2023 om te eindigen op 18/03/2023. 

Licentie is binnengekomen op 12/4/2023, kosten betaald op 10/04/2023. 

 

 

• Schorsing is verlopen maar kosten en/of boete werden niet betaald (personen blijven geschorst tot 

bij betaling van kosten en boete): 

- Uitspraak van 17/10/2018: Maxime De Moor: een verwittiging geven en hem duidelijk te zeggen 

dat hij zijn gedrag moet in de hand houden. Hem geen verdere sancties opteleggen. 

 

- ENA Lino – pc Eisden – lic. Nr. 10577 is momenteel geen lid meer 

2 jaar effectief waarvan 1 jaar met uitstel gedurende 2 jaar en een boete van € 150,00 vanaf 

15/04/2016 t/m 14/4/2017.  
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- Adams Alain-PC Pannebolletje-lic.nr: 17329 

Schorsing van 9 maanden effectief met ingang vanaf 01.08.2018 om te eindigen op 30.04.2019 

en tot een geldboete van €300. 

Ingeleverd op 20/8/2018. 

 

- PEERS Geert – PC Maaseik – lic. Nr. 08782 is ondertussen opnieuw lid (30/10/2019) 

  Gezien zijn houding SCHORSING IS DOORGEGEVEN en is geldig VOOR HEEL EUROPA 

Schorsing van 8 maanden en in toepassing van art. 72 van het tuchtreglement gebracht op 16 

maanden, waarvan 8 maanden met uitstel gedurende 2 jaar en tot een geldboete van € 75,00 

vanaf 01/10/2016 t/m 31/05/2017.  

  Schorsing gestopt, licentie staat op “afgelopen”. 

  Boete betaald op 23/11/2022. 

 

Op 10 april werd de licentie van Sebastian Callens binnengebracht. Op 11 april deze van Kevin 

Vanhoutte. De boete van Clint Thielemans werd betaald op 18 april. 

 

Er werd een tuchtverslag opgemaakt tegen Tibo Leyman in gevolg van het niet opdagen op VKJ. Het 

verslag werd doorgestuurd naar het bondsparket. 

 

10. Allerlei 

• BPF 

De bestuurders kregen het tussentijdse verslag van de laatste koepelvergadering. Hierin staan een 

aantal punten die toch wel belangrijk zijn voor de PFV. 

- De statuten en het Intern Reglement werden gefinetuned. Ze zullen ter goedkeuring aan de 

Algemene Statutaire Vergadering worden voorgelegd. 

- Voor de EK’s en WK’s werd een verdeelsleutel vastgelegd van 40% - 60% 

- De nationale selectiestructuur werd goedgekeurd. Ondertussen werd er een vergadering belegd 

met de verschillende nationale coaches. We gaan de weg van statistieken en palmaressen 

verder bewandelen. 

- Internationaal komen er een aantal verschuivingen. De vertegenwoordiging van België bij de 

FIPJP zal gebeuren door Jean-Luc Melleker (FBF), voor de CEP zal Alain België 

vertegenwoordigen.  

 

• Selectie EK veteranen 

De selectie voor het EK veteranen zal vrijdag afreizen naar het kampioenschap. Op zaterdag kunnen 

ze dan een training inlassen. Het kampioenschap start zondag. De spelers zullen binnenkort 

aangeschreven worden door de Belgische Petanque Federatie. 

 

11. Rondvraag provincies 

• Alain: De subsidies voor het VIV zullen nog steeds gebaseerd zijn op de aantallen van 2018. 

Voorlopig zitten we ten opzichte van 2018 met een reductie van 5%. Op zich niet zo slecht omdat 

recreanten vaak pas in de loop van het jaar aansluiten. De recreantenwerking zou op termijn voor 

een 1000-tal extra leden kunnen/moeten zorgen. Ook de Vlaamse Snooker Federatie werkt naar 

1000 extra leden op korte termijn. 

 

De Gulden kamer zal midden augustus de Europacup voor doven organiseren. Alain heeft contact 

opgenomen met de organisatie. Misschien is dit eveneens een manier om extra leden aan te werven. 

De PFV zal zijn medewerking verlenen door bv. coaching, scouting,… Alain heeft hierover zaterdag 

een gesprek met de voorzitter van de dovenbond en de verantwoordelijke van de petanquesport. 

 

• Rudi:/  
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• Peter: Uit zijn bezorgdheid over de communicatie die door bepaalde provincies gevoerd wordt op 

facebook. Vaak gaat het over reacties op negatieve uitlatingen. Het is belangrijk om ons als 

provincie/ federatie niet te laten opjutten. Negatieve opmerkingen kunnen steeds geblokkeerd 

worden. 

 

• Gino:/ 

 

• Jean Paul:/ 

 

• Gunther:/ 

 

• Dirk:/ 

 

• Guido: Kunnen spelers met een recreatieve licentie scheidsrechter worden? Volgens de 

voorwaarden moet men enkel lid zijn van de federatie, ongeacht welke licentie. Gino neemt dit mee 

naar de vergadering met Johan Vlamir en Sven Vlamir. 

 

Een recreant wil deelnemen aan de cursus S2C. Wat moet hij hiervoor doen? Hij moet hiervoor 

contact opnemen met Tim om zich in te schrijven. 

 

• Griet: Vraagt overnachtingsmogelijkheden voor VIB-veteranen. Alain zal hiervoor een voorstel op 

mail zetten. 

 

• Erik: Speler aangesloten bij PC Blankenberge vreest voor zijn plekje in de wintercompetitie. Hij 

vraagt of een bijzondere transfer mogelijk is. Het BO kan hier niet op ingaan. De voorwaarden 

opgesomd in het intern reglement zijn niet voldaan. 

 

• Heidi:/ 

 

• Tim: In 2019 werden het eerste contact gelegd voor een beach petanque tornooi te Nieuwpoort. De 

verantwoordelijke wil dit nu opnieuw opstarten. Hij vraagt wat ondersteuning van de federatie: 

flyeren, publicatie of facebook, artikel in magazine, … Het event zou doorgaan op 17 september. 

Fabrice Dupont is hier al van op de hoogte en zal hierover verder communiceren. 

 

Het scheidsrechtersexamen is gepland op 23 september. Op de volgende vergadering moeten 

hiervoor minimumcriteria vastgelegd worden. Hierbij moet de leeftijdsgrens voor deelname zeker 

bekeken worden.  

  

Vergadering sluit om 23u12 

 

Volgende vergadering gaat live door. Heidi bezorgt hiervoor een datum. 

  

 

Alain Garnier Peter Crauwels 

Voorzitter Directeur administratief 


